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Styrelsemöte 2022-03-22 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Anna Memmi, Johanna Bygdell (§1-10), Johan Engström, Ulf Lindahl, Kristin 
Lindström (§1-10) och Pelle Molin 
Tid och plats: 18:15-20:00 i HOK-stugan 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet öppnat. 
 

2. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkännes. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-02-16 godkänns och läggs till handlingarna med följande noteringar: 
Larmet går nu till tre personer, aktivitetslistan är utlagd på hemsidan, kartkommitté är bildad, 
träningsavgiften är borttagen (ska justeras på hemsidan) och wifiuppkoppling i klubbstugan är på 
gång. 
 
Styrelsen beslutade att 
Utse Ulf Lindahl till HOK´s huvudadministratör mot Idrottonline. 
 

5. Att göra efter årsmötet 
Återstående punkter som står i dokumentet ”Att göra inför årsmötet” diskuterades. De punkter 
som ännu inte är utförda ser styrelsen till att det blir gjort, helst före nästa styrelsemöte. 
 

6. Ekonomi, sponsring, budget 
2022 års bokföring är igång. Fakturor för skidorienteringstävlingen är utskickade. Försäljningen av 
fika under skidorienteringen gick en hel del plus. 
 

7. Rekrytering trivselkommittén 
Trivselkommittén behöver ny sammankallande efter Sara Djärv. Ingen annan i gruppen kan åta sig 
uppdraget. Att leta bland nya föräldrar kan vara en idé. 
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8. Vindkraftspengar från Hemab 
Ansökan måste vara inne om c:a en vecka. Att bygga en lång bänk i flera trappstegsplan längs med 
slänten ner mot gräsplanen vid HOK-stugan är ett förslag. 
 
Styrelsen beslutade att 
Ansöka om medel från vindkraftsfonden till att bygga en trappa/bänk i slänten mellan HOK-stugan 
och gräsplanen. 
 

9. Ny hemsida 
Det är oklart hur HOK bör göra när hemsidorna via Idrottonline släcks ner vid årsskiftet. Att ansluta 
sig till en befintlig hemsida vore det bästa. Laget.se är t.ex. ett alternativ. SOFT har presenterat en 
lista på rekommenderade hemsidor. 
 
Styrelsen beslutade att 
Pelle kollar upp med Verksamhet teknik och sekreteriat om de känner till något som kan beaktas vid 
val av ny hemsida. Diskussionen tas också upp med SISU vid möte kommande vecka. 
 

10. Stöd från ÅOF, RF-SISU och SOFT 
ÅOF 
Medel från ÅOF á 6000 kr kommer att återbetalas till HOK. Enklare introduktionsutbildning som 
ungdomstränare kan erbjudas. 
 
SOFT 
Flera stödpaket kan sökas från SOFT för prova på-aktiviteter, sociala aktiviteter, stafettarrangemang 
samt ett öppet stöd.  
 
RF-SISU 
Via RF-SISU kan ”projektstöd IF Återstart” ges till föreningar. De diskussioner vi hade kring möjliga 
stödområden var att bl.a. att Johanna kollar vidare med sin kontakt på Länsstyrelsen. Löpgrupp 
diskuterades (Anna och Kristin), liksom medel till Ö-viksresan (bussresa, boende) och klubbdagen i 
april på Vårdkasen. HOK´s 20-årsjubiléum togs upp till diskussion, där medel går att söka från flera 
håll. ”Middag före träning” kan vara ett alternativ att söka medel till. 
 

11. Wifi till klubbstugan 
Internetuppkoppling i HOK-stugan har efterfrågats. 
 
Styrelsen beslutade att 
Stug- och teknikkommittéerna ges i uppdrag att inköpa dels en riktigt bra router och sedan öppna 
ett internetabonnemang till HOK (á c:a 500 kr/mån). 

 
12. SOL-skola 
Flera ungdomar i klubben kan tillfrågas om ev. medverkan i ungdomstränarutbildning och 
medverkan på SOL-skola. Det är bra att tillse att ev. SOL-skola inte krockar med andra kända 
orienteringsaktiviteter. 
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13. Rapport från kommittéer och verksamhetsområden 
Pelle har haft kontakt med Mark och Teknik (ErikB ), främst i frågor kring planering inför USM. 
Angående Kartkommittén så har Magnus N haft ett ”överlämningssamtal” med Pelle. 
Johan berättade om Ungdomskommitténs kommande aktiviteter. Ungdomsledare verkar finnas att 
tillgå. Mycket lägeraktiviteter är på gång i år. Träningarna börjar i april. Sista vårträningen sker i juni 
(v. 24). Infoblad till föräldrarna är på gång att uppdateras. Saft- och fikalista ska skrivas. 
 

14. Övriga frågor 
Lås till förråd 
Låslösningen till nya förrådet behöver ses över. Förslag finns kring kodlås eller flera nycklar till 
befintligt lås. Även andra förslag tas gärna emot. 
 
Städa Sverige 
Detta arrangemang ska genomföras en dag även under 2022. 6000 kr erbjuds föreningar som 
medverkar. Pengarna ska gå till social ungdomsaktivitet. 
 
Fråga från ÅOF 
ÅOF har ställt en fråga angående utdelning av medalj även i klass med bara en person i 
resultatlistan. 
 
Anslagstavla 
Förslag har kommit att sätta upp en vädersäkrad anslagstavla på väggen utanför ytterdörren på 
HOK-stugan. 
 
Styrelsen beslutade att 
- ge Stugkommittén i uppdrag att ordna lämplig låslösning på det nya förrådet. 
- bifalla AOF´s förslag om medalj även i klass med bara en löpare med godkänt resultat. 
- att köpa anslagstavla för utomhusbruk á c:a 800 kr. 
 

15. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
RF-SISU 
Möte genomförs med representant från RF-SISU i HOK-stugan med några från HOK´s styrelse. 
 
Klubbresa till Örnsköldsvik 
Bussresa och boende High Coast 2-days ska planeras och genomföras. 
 
Stugpolicy + drogpolicy 
Denna fråga tas upp vid senare styrelsemöte, t.ex. i maj. 
 
Nya möbler 
Kommande inköp av nya soffa och matta till HOK-stugan är tidigare beslutat. 
 
Kommande möten 
Styrelsemöten under kommande år föreslogs till 27/4 (ons), 23/5 (mån), 13/6 (mån), 24/8 (ons), 
28/9 (ons), 26/10 (ons), 23/11 (ons), 14/12 (ons), 18/1 (ons), 15/2 (ons). Styrelsemöten är i HOK-
stugan kl 18-20, om inget annat sägs. Måndag 13 mars 2023 är nästa årsmöte.  
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16. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi    Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


